
AKB-Lundtoftegade, afdeling 1048-9 

Dagsorden – Torsdag den 3-5-2018 – kl. 16.30 til 19.30 i Beboerhuset  

Bestyrelsesmøde med Nørrebrobyggerne  
 

Afdelingsbestyrelsen:  Liselotte Christiansen, Allan Ibsen, Svend Kristensen, Søren-Emil Stenkjær 

Schütt, Leif Henning Sømod, Elsebeth Foss, Rahime Dini 

Suppleanter: Karen Ørnholt Møldrup  

Sekretær:  Karin Peitersen 

Nørrebrobyggerne: Eline 

Afbud fra:  Elsebeth, Rahime, Karen 

Kaffevagt:    

______________________________________________________________________________________ 

Punkt 1: Valg af ordstyrer  

Lotte 

_______________________________________________________________________________________ 

Punkt 2: Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

_______________________________________________________________________________________ 

Punkt 3: Nørrebrobyggerne 

 

- Tidspunkt for flytning af lokaler i Beboerhuset 1. sal 

Nørrebrobyggerne foretrækker, at der flyttes rundt på lokaler i maj. 

- Lokale til brug for Byttebiks  

Planen om en større byttebiks udskydes. 

Der indrettes Byttebiks i tidligere lokale (brugt af Irma). Houda står for de to timers åbningstid med 

kun børnetøj. 

- Svar på ældreansøgning 

Afslag fra Københavns Kommune begrundet med, at ansøgningen ikke levede op til kriterierne. 

- Afklaring omkring Hudas ansættelse 

Houda er ansat 8-10 timer om ugen hos Nørrebrobyggerne. Bestyrelsen gav udtryk for, at de gerne 

ville have været informeret om Nørrebrobyggernes deltagelse i 48 timer festivalen i Lundtoftegade. 

Kommunikation mellem bestyrelsen og Nørrebrobyggerne kunne være bedre. Fremover sendes alle 

bestyrelsesreferater til Eline. 

- Kommunale klubber i Lundtoftegade 

Det er ikke afklaret, hvad kommunen vil bruge klublokalerne til i nr. 21. 

Der er utilfredshed med/i ungdomsklubben, hvor de unge har startet en underskriftindsamling. Det 

blev drøftet om man skulle invitere politikere til Lundtoftegade for at gøre opmærksom på den 

utilfredshed der er. Eline kontakter Kenneth om dette og Søren-Emil inddrages. 

- Prioritering af arbejdet med børn og unge 

Et projekt fra Kulturmix om radikalisering matchede ikke de unge i Lundtoftegade. 

Nørrebrobyggerne og den bemandede legeplads (Marius) afholder brunch den 30/6 for børnefamilier. 

- Kvindeklubberne 

Kvindeklubberne er en selvstændig forening og Nørrebrobyggerne er ikke længere inde over dem. 

Det er uklart om projektet med Eid-festen bliver til noget. Eline samler op på det. 

- Evt. 

Eline sørger for legeassistenter til arrangementet ”Danmarks bedste nabolag” den 15. maj. 

Der blev spurgt til om det var tilladt, at der holdes fest i kvindeklubberne, men så længe husordenen 

overholdes, vil der ikke blive sagt noget til dette. 

______________________________________________________________________________________ 

Punkt 4: Godkendelse af referat: Referat fra møde den 19/4 

Godkendt 

______________________________________________________________________________________ 

Punkt 5: Ansøgninger fra klubber/aktiviteter 

Ansøgning fra Fælleshave på 1.000 kr. blev godkendt. 

_____________________________________________________________________________________ 



Punkt 6: Orientering fra udvalg / adhoc grupper / andet 

 

- Kulturmix 

Intet 

- Urbania 

Intet 

- Til Vægs  

Regnskab for seneste arrangement under 48 timer festivalen er sendt til bestyrelsen. Det var en god 

dag med masser af børn, beboere og folk udefra. 

Vedtægter er ved at blive renskrevet. 

______________________________________________________________________________________ 

Punkt 7: Nye sager til diskussion og beslutning 

Stine (beboer) har foreslået et kalendersystem til bookning af gæstehotellet. Forslaget sendes videre til 

Kenneth. 

______________________________________________________________________________________ 

Punkt 8: Gamle sager til diskussion og afslutning 

 

- Bestyrelsesguide 

Intet 

- Blokråd 

Intet 

- Forberedelse af afdelingsmøde maj 

Bestyrelsens forslag 

Lotte foreslog at valg af bestyrelsesmedlemmer flyttes til maj – bestyrelsen tænker over dette til 

september mødet. 

Indkomne forslag 

Der stilles forslag om Solcellefølgegruppe. Der er ingen forslag fra beboerne. 

- Servicepakker 

Tages op i forbindelse med budget 2019 

- Markvandring – herunder stillingtagen til enten aflysning af bestyrelsesmøde samme dag eller 

afholdelse af kort møde. 

Bestyrelsesmødet aflyses. 

______________________________________________________________________________________ 

Punkt 9: Fortløbende sager til diskussion og evt. afslutning 

 

- Kommunikation 

Det blev besluttet at starte op med et Nyhedsbrev på nettet og ”postkort” til uddeling.  

Kommunikationskonsulent hælper med at igangsætte det. 

Næste møde med kommunikationskonsulent (Henrik) er den 23. maj kl. 15. 

- Klub 21  

Intet 

- Pusterummet 

Allan, rahime og lotte aftaler møde nden den 15. maj. 

___________________________________________________________________________________ 
Punkt 10:Tilbagemelding / evaluering fra eksterne møder, kurser & konferencer: 

Intet 

__________________________________________________________________________________________ 

Punkt 11: Fremtidige møder, kurser & arrangementer m.v.: 

• Afdelingsbestyrelsesmøde uden administration, men med Nørrebrobyggerne v. Eline torsdag den 3. 

maj kl. 16.30-19.30. 

• Afdelingsmøde tirsdag den 15. maj  

Kl. 13 el. 14: Madholdet mødes 

Kl. 16.00: Dørene åbnes og Mik Schack introducerer de to tv-programmer  

Kl. 17.30: Mik Schack holder et oplæg om vores kvarter/nabolag, og introducere maden. 

Kl.18.00 Spise tid - Ærtesuppe og cannelloni. Urbania præsenterer sig. 



• Regnskabsmøde 15. maj 2018 kl. 19.00  

• Afdelingsbestyrelsesmøde med administration torsdag den 17. maj kl. 16.30-19.30. Markvandring kl. 

17-19. 

• Nørrebrobyggerne holder koordinationsmøde for de tre afdelinger den 22. maj kl. 17 – 20 hos 

Nørrebrobyggerne 

• Følgegruppemøde Urbania 23. maj. 

• Tur for beboere til Vapnagård (affaldssystem) 25. maj kl. 10 - 14 

• Besøg i Hyldespjældet (boligafdeling i Albertslund) mandag den 28. maj kl. 18. Karin Samler op 

på adresse og aftale med Hyldespjældet. Bestyrelsen kører derud i bil. 

• Afdelingsbestyrelsesmøde uden administration torsdag den 7. juni – møde med Kulturmix og Eid-

kvinderne. 

• Afdelingsbestyrelsesmøde med administration torsdag den 21. juni kl. 16.30-19.30. 

___________________________________________________________________________________ 

Punkt 12: Eventuelt 

Karin stopper med udgangen af juni. 

____________________________________________________________________________________ 

 

Ref.: Karin Peitersen 


